
 
Záznam z rokovania komisie dopravy a informačných systémov MsZ 

zo dňa  07. 11. 2016 
 

 
Rokovanie sa uskutočnilo v čase od 15:00 do 18:20 h. v miestnosti č. 107 v Primaciálnom paláci. 
 
Prítomní: JUDr. Mgr. Jozef Uhler, Ing. Bronislav Weigl, Ing. arch. Mgr. art. Elena Pätoprstá, Ing. Jarmila 
Tvrdá, Ing. Peter Sádovský, Ing. Jozef Moravčík, Ing. Milan Donoval, 
 
                  
Ospravedlnili sa: Ing. Vladimír Bajan, Ing. Peter Hrapko,  plk. Ing. Ivan Lechner, Ing. Katarína Augustinič, 
Ing. arch. Branislav Kaliský, Mgr. Ján Bôcik, Ing. Mgr. Radoslav Olekšák, MUDr. Iveta Plšeková, Mgr. Peter 
Netri, 
 
Neprítomní:  - 
Rokovanie otvorila a viedol predseda komisie JUDr. Mgr. Jozef Uhler. Na začiatku zasadania bolo 
hlasované o programe rokovania. 
 
Program rokovania komisie: 
 
01.  Kontrola záznamu KDIS zo dňa 17.10.2016. 
02.  Návrh rozpočtu METRO Bratislava, a.s. na rok 2017. 
03.  Nosný systém MHD – ústna informácia. 
04.  Návrh rozpočtu GIB na rok 2017. 
05.  Školská doprava. 
06.  Rôzne. 
 
Hlasovanie:     prítomní: 4           za: 4        proti: 0      zdržal sa: 0            nehlasoval: 0 
 
Program komisie bol odsúhlasený. 
 
K bodu 1 
Kontrola záznamu KDIS zo dňa 07.11.2016. 
  
Stanovisko: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ  
 
berie na vedomie 
 
Záznam z rokovania KDIS zo dňa 07.11.2016. 
 
Hlasovanie:     prítomní: 4        za: 4          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Stanovisko bolo prijaté. 
 
 
K bodu 2 
Návrh rozpočtu METRO Bratislava, a.s. na rok 2017. 
 
Materiál uviedli Ing. Vladimír Michálek, predseda predstavenstva a generálny riaditeľ Mesto Bratislava, a.s. 
Po skončení prezentácie a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení stanoviska: 
  
Stanovisko: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ  
 
a) berie na vedomie 
 
materiál „Návrh rozpočtu METRO Bratislava, a.s. na rok 2017“. 
 
 
 
 
 



 
b) žiada 
 
riaditeľa spoločnosti Metro Bratislava, a.s., aby informoval členov KDIS o významných zmenách v právnom 
spore súvisiacom so stavbou Mosta Apollo 
 
Hlasovanie:     prítomní: 7        za: 7          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Stanovisko bolo prijaté. 
 
 
K bodu 3 
Nosný systém MHD – ústna informácia. 
 

Materiál uviedla a prezentovala Mgr. Anna Tfirstová z odd. stratégie a projektov. Po skončení 
prezentácie a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení stanoviska: 
 
Stanovisko: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní  
 
a) berie na vedomie 
 
ústnu informáciu stave realizácie Nosného systému MHD v Bratislave. 
 
Hlasovanie:     prítomní: 7         za: 6         proti: 0     zdržal sa: 1          nehlasoval: 0 
 
Stanovisko bolo prijaté. 
 
K bodu 4 
Návrh rozpočtu GIB na rok 2017. 
 

Materiál uviedol Ing. Vladimír Gašperák, riaditeľ spoločnosti GIB. Po skončení prezentácie a 
odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení stanoviska: 
   
Stanovisko: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní  
 
a) berie na vedomie 
 
predložený materiál „Návrh rozpočtu GIB na rok 2017“ 
 
b) žiada 
 
o urýchlené vybudovanie zastávky MHD na Gagarinovej ul. v smere na Dolné Hony v rámci projektovej 
dokumentácie  „Cintorín Vrakuňa“. 
 
Hlasovanie:     prítomní: 7         za: 7         proti: 0     zdržal sa: 0          nehlasoval: 0 
 
Stanovisko bolo prijaté. 
 
 
K bodu 5 
Školská doprava. 
 

Materiál uviedol Ing. Bronislav Weigl, člen KDIS. Po skončení prezentácie a odbornej diskusie bolo 
hlasované o nasledovnom znení stanoviska: 
 
Stanovisko: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní  
 
a) berie na vedomie 
 
predložený materiál „Školská doprava“ 
 



 
b) žiada 
 
spracovateľa doplniť predložený materiál v zmysle pripomienok 
 
Hlasovanie:     prítomní: 7         za: 7        proti: 0     zdržal sa: 0         nehlasoval: 0 
 
Stanovisko bolo prijaté. 
 
 
K bodu 6 
Rôzne. 
 

Materiál uviedol Mgr. Jozef Matúšek, člen združenia občanov Líščie Nivy - Palkovičova. Informoval 
prítomných o problémoch, ktoré vznikli po predaji pozemkov pod parkoviskom na rohu ulíc Záhradnícka -
Palkovičova, kde investor (majiteľ pozemkov) najprv plánoval výstavbu polyfunkčného objektu a neskôr 
uzavrel parkovisko a vyberal poplatky za parkovanie. Občianske združenie žiada o zjednanie nápravy, 
nakoľko vlastník pozemkov pod parkoviskom nie je vlastníkom stavby – spevnenej plochy parkoviska 
a teda je možné, aby Hlavné mesto SR Bratislava zapísalo predmetnú stavbu spevnenej plochy parkoviska 
ako vecné bremeno k pozemkom pod týmto parkoviskom v zmysle zákona č. 66/2009 Z.z. Po skončení 
prezentácie a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení stanoviska: 
 
Stanovisko: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní  
 
a) berie na vedomie 
 
prezentáciu a ústnu informáciu ohľadne parkoviska na rohu ulíc Záhradnícka - Palkovičova 
 
b) odporúča 
 
Primátorovi hlavného mesta SR Bratislavy zriadiť vecné bremeno na spevnené plochy parkoviska 
Záhradnícka – Palkovičova podľa požiadaviek občianskeho združenia. 
 
Hlasovanie:     prítomní: 6         za: 6        proti: 0     zdržal sa: 0          nehlasoval: 0 
 
Stanovisko bolo prijaté. 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                       JUDr. Mgr. Jozef Uhler, v.r. 

              predseda komisie 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Peter Strnád 
              tajomník komisie                                                                         
 
 
 
 
 
V Bratislave, 07.11.2016                


